
Protokół Nr 15/16 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

odbytego w dniu 10 lutego 2016 r. 
 

Kolejne posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzył Pan Marek Olejniczak – 

Przewodniczący tejże komisji, który powitał radnych oraz zaproszonych gości.  

Następnie stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił proponowany na 

dzisiejsze posiedzenie porządek obrad: 

 

1. Kontrola przeprowadzonych w 2015 r. przetargów.   

2. Zapoznanie się z planami inwestycyjnymi na 2016 r.  

3. Sprawy bieżące i różne. 

 

Do przedstawionego porządku obrad członkowie komisji nie zgłosili żadnych uwag 

i został przyjęty jednogłośnie. Następnie Przewodniczący Komisji przystąpił do zatwierdzenia 

protokółu z poprzedniego posiedzenia. Dodał, że protokół był w Urzędzie Gminy wyłożony 

do wglądu wcześniej, poza tym wyjaśnił, iż jest możliwość zapoznania się z jego treścią 

w dniu dzisiejszym. 

W związku z tym, że do protokółu z poprzedniego posiedzenia nie zgłaszano żadnych 

uwag, protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1 

Realizując porządek obrad w pierwszej kolejności głos Pan Zbigniew Parzybut – Kierownik 

RIK, który poinformował, że w ubiegłym roku zostało przeprowadzonych 7 przetargów 

dotyczących budowy drogi w Grabówiu, zakupu węgla, oleju, paliwa, kontenerów oraz 

odbioru odpadów komunalnych. Kierownik oznajmił, że wszystkie przetargi zostały 

przeprowadzone zgodnie z ustawą Prawo Zamówień Publicznych. W toku dalszej 

wypowiedzi Pan Parzybut nawiązał do wykonania drogi w m. Grabówie i oznajmił, że gmina 

miała uwagi co do wierzchniej warstwy asfaltu położonej na tej drodze, dlatego wykonawca 

wydłużył gwarancję do 10 lat, jednak ekspert w tej dziedzinie stwierdził, że droga została 

zbudowana prawidłowo i zgodnie z wymogami dokumentacji budowlanej. W toku dalszej 

wypowiedzi Pan Kierownik nawiązał do przetargu dot. wyłonienia wykonawcy na 

dostarczanie węgla. Pan Parzybut oznajmił, że obecnie węgiel dostarcza firma z Krakowa, 

gdzie cena węgla jest znacznie niższa niż w latach poprzednich. 

 

Ad. 2 

W tym punkcie obrad głos zabrał Pan Michał Włodarczyk – Wójt Gminy, który przedstawił 

planowane zadania inwestycyjne na 2016 r. i oznajmił, że został już rozstrzygnięty przetarg na 

zakup ciągnika i niebawem zostanie on przekazany do dyspozycji GZUK. Następnie Pan Wójt 

poinformował, że w tym roku, ale dopiero wczesną jesienią zostanie rozpoczęta budowa 

mostu w Rudzie, dodał, że termin budowy został przesunięty ze względu na Światowe Dni 

Młodzieży, gdzie wojsko zostanie zaangażowane do budowy wielu mostów i kładek. 

Pozostając przy tym temacie Pan Wójt oznajmił, że wcześniej jednak zostanie rozpisany 

przetarg na zakup materiałów niezbędnych do realizacji tego przedsięwzięcia. Kontynuując 

Pan Wójt poinformował radnych, że zostały sprawdzone wszystkie możliwe źródła 

dofinansowania i budowa tego mostu nie wpisuje się w żadne środki, gdyż warunkiem 

otrzymania dotacji na tę inwestycję jest posiadanie dokumentu, że most został zniszczony w 

wyniku klęski żywiołowej. W toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt oznajmił, że na ten rok 

planowana jest również budowa drogi na osiedlu w Chociwiu. W tym miejscu Pan Wójt 

oznajmił, że sporo środków na budowę tej drogi dokłada społeczeństwo Chociwia z funduszu 

sołeckiego. Ponadto Wójt przypomniał, że w tym roku zostanie rozpoczęta budowa 



przedszkola w Widawie, a jeszcze w lutym zostanie złożony wniosek do FOGR na budowę 

drogi w Restarzewie Środkowym. 

Pozostając w temacie dot. budowy dróg Pan Wójt poinformował, że być może pojawi się 

możliwość złożenia wniosków do PROW i tutaj moglibyśmy się starać o dofinansowanie 

budowy drogi na osiedlu w Widawie oraz drogi z Widawy w kierunku Dąbrowy Widawskiej. 

 

 

Ad. 3 

W tym punkcie obrad głos zabrał Pan Wójt, który poinformował o rozmowach prowadzonych 

w sprawie dzierżawy 2- arowej działki znajdującej się k. ośrodka zdrowia w Widawie celem 

zwiększenia ilości miejsc parkingowych. 

Natomiast radni apelowali, aby przeanalizować zasoby maszynowe będące w posiadaniu 

GZUK, koszty ich utrzymania oraz ewentualną zasadność ich sprzedaży.  

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Marek Olejniczak zamknął 

obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna     Przewodniczący Komisji  

Rewizyjnej 

         Marek Olejniczak 


